
Rada Miasta J arosławia 

37-500 Jarosław, Rynek l 

Nagranie dźwiękowe z obrad 

LXXVII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 22 kwietnia 2024 r. 
— stanowi załącznik nr 1 do protokołu - 

OA.0002.5.2024 
Protokół nr LXXVII/2024 

z LXXVII sesji Rady Miasta Jarosławia 

Jarosław, dnia 22 kwietnia 2024 roku 

Urząd Miasta Jarosławia, Rynek 1, sala narad 

Ad I Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXXVII sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018—2024) otworzył o godz. 

11.12 przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka. Po powitaniu oświadczył, 

iż sesja została zwołana w oparciu o art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym oraz $53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 
Nieobecni radni: Piotr Baran, Sebastian Kogut, Magdalena Cisek-Skiba, Maciej Wałęga, 

Wanda Czerwiec i Monika Więckowska. 

W obradach uczestniczyli również: 
1. zastępca burmistrza ds. infrastruktury gospodarczej — Wiesław Pirożek, 

zastępca burmistrza ds. infrastruktury społecznej Dariusz Tracz, 

sekretarz miasta — Magdalena Kapusta, 

skarbnik miasta — Anna Gołąb, 
radca prawny — Mariusz Prychocin, 

zastępca dyrektora MOPS — Barbara Kwaśniak, 

dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta Jarosławia — BBM (Małgorzata Młynarska). 
WIT (Magdalena Zarębska-Lorenowicz), GKN (Grażyna Strzelec), SO (Lesław 
Strohbach), WOS (Renata Chlebowska), BSFiOI (Edyta Pytko). 

(lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
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W punkcie tym przewodniczacy Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka pogratulował 

radnemu Marcinowi Nazarewiczowi wyboru na stanowisko burmistrza życząc wielu sukcesów. 

Ad II Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że porządek obrad 
wraz z projektami uchwał został radnym przesłany elektronicznie w poniedziałek tj. 15 kwietnia 
2024 r., czyli na 7 dni przed sesją. Do porządku obrad wpisano 11 projektów uchwał. W tym 
samym dniu, radni otrzymali sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia za okres 

13 stycznia 2024 r. — 12 kwietnia 2024 r. ze szczególnym uwzględnieniem realizacji uchwał Rady 
Miasta Jarosławia, informację na temat stanu mienia komunalnego, zasobów mieszkaniowych i 
lokalowych, informację na temat rozwiązywania problemów społecznych na terenie miasta 

Jarosławia wraz ze sprawozdaniem z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Jarosławiu za rok 2023, sprawozdanie z realizacji Programu „Jarosławska Karta Seniora” za 
2023 rok, sprawozdanie z realizacji Programu „„Jarosławska Karta Dużej Rodziny” za rok 2023, 
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sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny dla Gminy Miejskiej Jarosław za 2023 
rok. 15 kwietnia 2024 roku radni otrzymali również informację na temat stanu dróg po akcji 

zimowego utrzymania, informacje dotyczącą gospodarki zielenią na terenie miasta i na terenach 
będących własnością Gminy Miejskiej Jarosław oraz raport z wykonania Gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla 
miasta Jarosławia za rok 2023. 

Proponowany porządek obrad: 

I Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
III Przyjęcie protokołów z: 

« LXXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 22 stycznia 2024 r. 

«  LXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 19 lutego 2024 r. 
« LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 25 marca 2024 r. 

IV Podjęcie uchwał: 
1. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. "Modernizacja 

kompleksów sportowych przy Szkole Podstawowej nr 4 i nr 10 w Jarosławiu - Moje 
Boisko ORLIK 2012" w ramach programu modernizacji kompleksów sportowych 
"Moje Boisko-ORLIK 2012" Edycja 2014, 

2. w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt w Jarosławiu na rok 2024, 

3. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

4. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

5. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
6. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

7. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

8. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

9. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

10. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 
11. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok. 

V Przegląd stanu mienia komunalnego, zasobów mieszkaniowych i lokalowych. 

VI Informacja na temat rozwiązywania problemów społecznych na terenie miasta 
Jarosław. Omówienie działalności MOPS: 
a) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu za 2023 
rok, 

b) sprawozdanie z realizacji Programu "Jarosławska Karta Seniora" za rok 2023, 
c) sprawozdanie z realizacji Programu "Jarosławska Karta Dużej Rodziny" za rok 2023, 

d) sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny dla Gminy Miejskiej Jarosław za rok 
2023. 

VII Omówienie stanu dróg po akcji zimowego utrzymania. 

VIII Gospodarka zielenią na terenie miasta i na terenach będących własnością Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

IX Raport z wykonania Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla miasta Jarosławia za rok 2023. 

Protokół z LXXVII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 22 kwietnia 2024 r. Strona 2



X Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wyko- 
nania uchwał rady. 

XI Informacja przewodniczącego rady o działaniach podejmowanych w okresie między- 

sesyjnym. 

XII Wolne wnioski i informacje. 
XIII Zakończenie obrad. 

-porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 

-pismo znak: QA.0002.5.2024 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 

-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Na pytanie przewodniczącego rady Szczepana Łąki, czy czy ktoś z obecnych chce zgłosić 
jeszcze jakiś wniosek do ww. porządku obrad, zastępca burmistrza do spraw infrastruktury 

społecznej Wiesław Pirożek poprosił o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały na 
druku numer 12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarosławskiemu na 
modernizację oraz przebudowę dróg powiatowych na terenie Gminy Miejskiej Jarosław. 

Zastępca burmistrza Wiesław Pirożek pogratulował również radnemu Marcinowi 
Nazarewiczowi wyboru na burmistrza miasta. 

Radny Mariusz Walter zapytał o projekt uchwały na druku numer 10 rozdany radnym jako 
wymieniony projekt zaznaczając, że w kontekście uchwały podejmowanej w sprawie 
Jarosławskiej Karty Dużej Rodziny zasadne jest, aby Rada Miasta Jarosławia kończąca 

kadencję nie podejmowała uchwał, które wywołują konsekwencje finansowe dla nowej rady. 
Dopytał, czy jest to wymiana projektu, podmiana czy nowy projekt. Zapytał również, ile sesji 
VIII kadencji Rady Miasta Jarosławia planuje jeszcze zwołać przewodniczący rady (w 

kontekście uroczystej sesji kończącej kadencję zwołanej na dzień 25 marca 2024 r. oraz dwóch 
sesji w dniu dzisiejszym) informując równocześnie, iż zastanawia się, czy nie złożyć wniosku 
o odwołanie przewodniczącego. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka zaznaczył, że dzisiejsza sesja zwołana na godz. 9.00 

była sesją wznawiającą przerwaną w dniu 4 kwietnia sesją ze względu na brak kworum 
zaznaczając jednocześnie, że sesja ta została zwołana m. in. na wniosek radnego Mariusza 

Waltera. Zaznaczył, że nie umie odpowiedzieć na pytanie, czy do końca kwietnia 2024 roku 
zostanie jeszcze zwołana jakaś sesja VIII kadencji Rady Miasta Jarosławia. 

Zastępca burmistrza Wiesław Pirożek wyjaśnił, że nie będzie wymiany projektu uchwały na 

druku nr 10, jedynie przy procedowaniu projektu uchwały na druku nr 10 zgłosi autopoprawkę 
dotyczącą ostatniego punktu. 

Głos zabrał również radny Piotr Kozak dopytując o art. 32 ust. 2 ustawy z 23 marca 2003 r. o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym dotyczący oceny aktualności planu ogólnego 
gminy i planu miejscowego, który mówi, że „, Wójt, burmistrz albo prezydent miasta przekazuje 

radzie gminy wyniki analiz, o których mowa w ust. 1, po uzyskaniu opinii gminnej lub innej 
właściwej, w rozumieniu art. 8, komisji urbanistyczno-architektonicznej, co najmniej raz w 

czasie kadencji rady. Rada gminy podejmuje uchwałę w sprawie aktualności planu ogólnego i 

planów miejscowych, a w przypadku uznania ich za nieaktualne, w całości lub w części, 
podejmuje działania, o których mowa w art. 27, czy taka analiza została przeprowadzona, a 
jeśli tak, to gdzie jest dostępna. Zapytał również, czy rada miasta potwierdzi ocenę aktualności 
miejscowych planów. 
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Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony 
Środowiska Grażyna Strzelec poinformowała, że gmina ma obowiązek do końca 2025 roku 
uchwalić miejscowy plan dla terenu całego miasta. Pojawia się jedynie problem sfinansowania 

takiego uchwalenia planu, ponieważ ze wstępnych szacunków wynika, że sięgnie on wysokości 
0,5 mln zł. Samorządy czekają na decyzję rządu, z jakich środków te plany zostaną 

sfinansowane (najprawdopodobniej z funduszy KPO). Ustawowy zapis dotyczący oceny 
aktualności planu ogólnego gminy i planu miejscowego obowiązuje, jednak gmina nie zlecała 
takiej aktualizacji w przededniu sporządzania ogólnego planu miejscowego dla miasta 
Jarosławia. 

Radny Wiesław Strzępek odnosząc się do wnioskodawcy o wymianę projektu uchwały na 

druku nr 10, oświadczył, że odniesie się do tego projektu przy jego procedowaniu, zaznaczył 
też, że chciałby wiedzieć, jakie zmiany zostały wprowadzone w projekcie uchwały na druku nr 
10 już na etapie ustalania porządku obrad sesji. Dlatego też poprosił zastępcę burmistrza 
Wiesława Pirożka o uzasadnienie wymiany projektu, gdyż chciałby wiedzieć nad czym będzie 
głosował. 

Zastępca burmistrza Wiesław Pirożek poinformował, że wnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały na druku numer 12, natomiast nie zgłaszał wniosku o 
wymianę projektu uchwały na druku numer 10. Poinformował jedynie, że zgłosi autopoprawki 
do projektu w momencie procedowania go przez radę. 

Radny Piotr Kozak zaapelował do przewodniczącego o zwołanie jeszcze sesji ustępującej rady, 

podczas której radni przyjęliby ustawową ocenę aktualności planu ogólnego gminy i planu 
miejscowego. 

O godz. 11:20 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

Wobec braku innych zgłoszeń przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka 
poddał pod głosowanie: 

e wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały na druku numer 12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Jarosławskiemu na modernizację oraz przebudowę dróg powiatowych 
na terenie Gminy Miejskiej Jarosław 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 14 radnych przy głosach: 

„za”- 14, 
„przeciw ” - 0, 

„wstrzymał się” - 0, 

przyjęła ww. wniosek Burmistrza Miasta Jarosławia o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały na druku numer 12 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Jarosławskiemu na modernizację oraz przebudowę dróg powiatowych na terenie Gminy 
Miejskiej Jarosław 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
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Wobec braku uwag do proponowanego porządku Rada Miasta Jarosławia 
w obecności radnych ustaliła, że porządek obrad sesji w dniu 

22 kwietnia 2024 r. będzie się przedstawiał następująco: 

Proponowany porządek obrad: 
I Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III Przyjęcie protokołów z: 
*  LXXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 22 stycznia 2024 r. 

e  LXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 19 lutego 2024 r. 

« LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 25 marca 2024 r. 

IV Podjęcie uchwał: 
l. w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. 

"Modernizacja kompleksów sportowych przy Szkole Podstawowej nr 4 i nr 10 w 

Jarosławiu - Moje Boisko ORLIK 2012" w ramach programu modernizacji 
kompleksów sportowych "Moje Boisko-ORLIK 2012" Edycja 2014, 

2. w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w Jaroslawiu na rok 2024, 

3. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

4. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
5. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

6. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

7. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
8. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
9. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 
10. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 

11. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok, 
12.w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Jarosławskiemu na 

modernizację oraz przebudowę dróg powiatowych na terenie Gminy Miejskiej 
Jarosław (dodatkowy projekt). 

V Przegląd stanu mienia komunalnego, zasobów mieszkaniowych i lokalowych. 
VI Informacja na temat rozwiązywania problemów społecznych na terenie miasta 
Jarosław. Omówienie działalności MOPS: 
a) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu za 2023 
rok, 
b) sprawozdanie z realizacji Programu "Jarosławska Karta Seniora" za rok 2023, 
c) sprawozdanie z realizacji Programu "Jarosławska Karta Dużej Rodziny" za rok 2023, 
d) sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny dla Gminy Miejskiej Jarosław za rok 
2023. 
VII Omówienie stanu dróg po akcji zimowego utrzymania. 

VIII Gospodarka zielenią na terenie miasta i na terenach będących własnością Gminy 
Miejskiej Jarosław. 
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IX Raport z wykonania Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla miasta Jarosławia za rok 2023. 

X Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wyko- 
nania uchwał rady. 

XI Informacja przewodniczącego rady o działaniach podejmowanych w okresie między- 

sesy jnym. 
XII Wolne wnioski i informacje. 
XIII Zakończenie obrad. 

Ad III Przyjęcie protokołów z: 

e LXXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 22 stycznia 2024 roku, 

e [LXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 19 lutego 2024 roku, 

e [LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 25 marca 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z $ 76 
ust. 2 protokoły z LXXIIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 22 stycznia 2024 roku, z LXXIV 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 19 lutego 2024 roku oraz z LXXV sesji 
Rady Miasta Jarosławia z dnia 25 marca 2024 roku były dostępne w biurze rady, tak więc radni 
zainteresowani ich treścią, mogli się z nimi zapoznać. 

W punkcie tym radny Piotr Kozak zapytał, czy będzie protokół z LXXVI nadzwyczajnej sesji 
Rady Miasta Jarosławia z dnia 4 kwietnia (przerwanej), ponieważ powinna być jakaś wzmianka 
o tej sesji. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że sesja została wznowiona dzisiaj o 

godz. 9.00 i nie było jeszcze czasu na przygotowanie protokołu. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

> LXXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 22 stycznia 2024 roku 

> LXXIV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 19 lutego 2024 

roku 
> LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 25 marca 2024 

roku 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” 13 , „przeciw ” — brak , „wstrzymał się” —1 przyjęła protokół z LXXIII 

sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 22 stycznia 2024 r.- raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„za” —13, „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” —1 przyjęła protokół z LXXIV 

nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 19 lutego 2024 r.- raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” —13, „przeciw ” — brak , „wstrzymał się”—1 _ przyjęła protokół z LXXV 
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nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 25 marca 2024 r.- raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

Ad IV Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. . Modernizacja 

kompleksów sportowych przy Szkole Podstawowej nr 4 i nr 10 w Jarosławiu-Moje Boisko 

ORLIK 2012 w ramach programu modernizacji kompleksów sportowych „Moje Boisko-Orlik 

2012" Edycja 2014 — projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że w związku z 

ogłoszeniem przez Ministerstwo Sportu i Turystyki naboru do programu modernizacji 
kompleksów sportowych ,„„Moje Boisko - ORLIK 2012" Edycja 2024 Gmina Miejska Jarosław 
zamierza złożyć wniosek o dofinansowanie w ramach ww. programu remontu kompleksów 

sportowych ORLIK 2012 funkcjonujących przy Szkole Podstawowej nr 4 i nr 10 w Jarosławiu. 

Kompleksy od wielu lat są intensywnie wykorzystywane na zajęcia sportowe dla uczniów i 
mieszkańców Jarosławia i wymagają remontu. Wartość zadania ok. 1.400.000,00 zł. Wartość 
dofinansowania ze środków Ministra Sportu i Turystyki (zgodnie z regulaminem naboru) do 
50% wartości przedsięwzięcia. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła w imieniu przewodniczącej komisji Magdaleny 
Cisek-Skiby wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 11:42 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 11:40 obrady sesji opuścił radny Witold Duszyński. 

O godz. 11:45 na obrady sesji powrócił radny Witold Duszyński. 

Głos w dyskusji zabrali radny Wiesław Strzępek, radny Piotr Kozak, radny Mariusz 
Walter oraz radny Marcin Nazarewicz pytając: 

e jakie będzie źródło finansowania udziału własnego ze środków gminy na przedmiotowe 
zdania, 

e z jakiego paragrafu będzie pochodził wkład własny na zadanie wskazane w projekcie 
uchwały, ponieważ w uchwale budżetowej nie było przewidzianego zaangażowania 
środków, 

e skąd będzie pochodziła brakująca kwota 700 tys. zł na zadanie, 

czy brakująca kwota zostanie pokryta kredytem czy zostaną znalezione środki w 
budżecie gminy, 

e czy pierwszy Orlik, który powstał w Jarosławiu przy Szkole Podstawowej nr 5, był 
brany pod uwagę przy przygotowywaniu projektu uchwały na druku numer 1, 

e jakie działania zostały wykonane przy Orliku usytuowanym przy Szkole Podstawowej 
nr 5 w Jarosławiu w ramach Jarosławskiego Budżetu Obywatelskiego (wniosek na 
modernizacje tego obiektu), 

e czy modernizacja Orlika przy Szkole Podstawowej nr 5 w Jarosławiu w ramach budżetu 
obywatelskiego została zakończona, 

e ile łącznie kosztowała wymiana murawy na boisku Orlik przy Szkole Podstawowej nr 

D. 

e czy nie ma zróżnicowania w nakładach finansowych ponoszonych na modernizację 
wszystkich trzech Orlików w Jarosławiu, 

Odpowiedzi udzielali dyrektor Biura Strategii, Pozyskiwania Funduszy i Obsługi 
Inwestora Edyta Pytko, wiceprzewodnicząca rady Bożena łanowy oraz dyrektor Wydziału 
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Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna 
Strzelec tłumacząc, że: 

e wkład własny na zadanie zawarte w projekcie uchwały na druku numer l przewidywany 
jest ze środków własnych, 

e w ramach budżetu obywatelskiego na boisku Orlik przy Szkole Podstawowej nr 5 w 

Jarosławiu została wymieniona trawa sztuczna ( w ramach budżetu oraz przesunięcia 
środków w ramach I mln na dzielnicę), 

e wymiana murawy na Orliku przy Szkole Podstawowej nr 5 w Jarosławiu kosztowała 
około 300 tys. zł (100 tys. pochodziło z budżetu obywatelskiego, natomiast pozostała 
kwota została przeniesiona za zgodą rady dzielnicy z kwoty przeznaczanej na rozwój 

poszczególnych dzielnic), 

e projekt uchwały na druku numer I jest uchwała intencyjną, która zostanie załączona do 
wniosku finansowego złożonego do ministerstwa jeszcze w tym miesiącu, 

e w projekcie uchwały został określony jedynie wkład własny pochodzący ze środków 
Gminy Miejskiej Jarosław bez doprecyzowania odnośnie paragrafu, 

e ocena wniosków będzie najprawdopodobniej trwała do końca roku kalendarzowego, 
dlatego też wskazanie paragrafu nastąpi dopiero w kolejnym roku budżetowym. 

Radny Marcin Nazarewicz zaznaczył, że skoro finansowanie ma nastąpić w kolejnym roku 
budżetowym i sięgać będzie kwoty 1,4 mln zł, to warto byłoby wspomnieć o tym w 
uzasadnieniu projektu uchwały na druku numer 1. 

Z, kolei wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót zaznaczyła, że wszystkie Orliki są 

bardzo wyeksploatowane, korzysta z nich bardzo dużo młodzieży, dlatego też należy dokonać 
ich modernizacji. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 1. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —15, „przeciw” — brak „wstrzymał się” —brak 
podjęła uchwałę nr 983/LXXVII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do realizacji projektu pn. „Modernizacja kompleksów 
sportowych przy Szkole Podstawowej nr 4 i nr 10 w Jarosławiu-Moje 

Boisko ORLIK 2012” w ramach programu modernizacji kompleksów 
sportowych „Moje Boisko-Orlik 2012” Edycja 2014 — raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 983/LXXVH/2024 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

2/ w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt w Jarosławiu na rok 2024 - projekt stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z art. 

Ila ustawy o ochronie zwierząt (Dz.U.2023.1580 t.j. z późn. zm.) zapewnienie opieki 
bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do zadań własnych gmin. Rada gminy 

wypełniając powyższy obowiązek określa, w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, 
program opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Program ten obejmuje zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 
opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, odławianie bezdomnych zwierząt, 
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obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt, poszukiwanie 
właścicieli dla bezdomnych zwierząt, usypianie ślepych miotów, wskazanie gospodarstwa 
rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich, zapewnienie całodobowej 

opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt oraz plan 
znakowania psów. Projekt spełnia określone prawem wymagania, uzyskał pozytywne w tej 
kwestii opinie właściwych podmiotów. 

O godz. 11:51 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 11:59 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót. 

O godz. 12:00 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

Głos w dyskusji zabrał radny Piotr Kozak, radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek 

oraz wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy, radny Janusz Szkodny oraz radny 
Jarosław Litwiak pytając: 

e dlaczego program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt w Jarosławiu na rok 2024, który powinien zgodnie z ustawą zostać uchwalony 

do końca marca nie był procedowany na sesji w dniu 25 marca 2024 roku, 

e o koszt czasowego przetrzymywania psa przy ulicy Wróblewskiego w kontekście 
nowego zapisu, który pojawił się w programie — $ 5 ust. 2 pkt 1, który dotyczy 

zabezpieczenia w budżecie Gminy Miejskiej Jarosław środków finansowych na 
pokrycie kosztów opieki nad zwierzętami w punkcie czasowego pobytu psa przy ul. 
Wróblewskiego, 

e czy kwota zaproponowana w programie nie jest za niska i czy nie należałoby jej 
zwiększyć do 30 psów, 

e jaka byłaby kwota utrzymania, jeśli zwiększylibyśmy liczbę psów do 30, 

e czy poprzez wprowadzenie do programu punktu dotyczącego darmowej sterylizacji dla 
psów nie zmniejszyłoby to liczby bezdomnych psów, 

e dlaczego radni chcą zwiększyć liczbę do 30, skoro dyrektor GKN uważa, że liczba 
zabezpieczona na bezdomne psy w schronisku jest wystarczająca, 

e czy radni zdają sobie sprawę z kosztów wprowadzenia do programu darmowej 
sterylizacji (nawet przy przyjęciu propozycji w wysokości 200-300 tys. zł na bezpłatną 
sterylizację, nie będzie to kwota wystarczająca), 

e o działania w przypadku pojawiających się watah agresywnych i bezpańskich psów, 
zwłaszcza na przedmieściach miasta. 

Wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy zgłosiła wniosek dotyczący wprowadzenia 

bezpłatnej sterylizacji psów. Ostatecznie jednak Wiceprzewodnicząca wycofała swój wniosek. 

Odpowiedzi udzieliła dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec tłumacząc, że: 

e termin uchwalenia programu jest terminem instrukcyjnym nieprecyzyjnym, dlatego 
rada w każdym czasie ma prawo go uchwalić, 

e koszty dotyczące przetrzymywania psów przy ul. Wróblewskiego będą dotyczyły 
jedynie zakupu karmy, na którą gmina ma zapewnione środki, 

e liczba zapewnionych miejsc dla psów w schronisku w Orzechowcach na ten moment 
jest wystarczająca (na koniec marca mamy 12 psów), 

e zdarzały się lata, że za zgodą Prezydenta Przemyśla, ta liczba psów się zwiększała po 
zapewnieniu odpowiednich środków, 

Protokół z LXXVII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 22 kwietnia 2024 r. Strona 9



e za utrzymanie 20 psów w schronisku w Orzechowcach gmina płaci kwotę 80 tys. zł, 
zatem za jednego psa gmina płaci 4 tys. zł 

utrzymanie 30 psów po 4 tys. zł wyniosłoby gminę rocznie 120 tys. zł, 

e nie ma potrzeby zwiększania liczby psów do 30, zwłaszcza w kontekście działań 
prowadzonych przez kierownika schroniska (adopcje), 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 2. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —14 , „przeciw ”” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 984/LXXVII/2024 w sprawie programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 

Jarosławiu na rok 2 024 - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu, uchwała nr 984/LXXV/2024 stanowi załącznik nr 
16 do niniejszego protokołu 

3/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 17 

do niniejszego protokołu. 
O godz. 12:03 obrady sesji opuścił radny Mariusz Walter. 

O godz. 12:05 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 12:06 na obrady sesji powrócił radny Mariusz Walter. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt 

uchwały dotyczy nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta 
Jarosławia obręb 3 jako działka nr 1541/2 o powierzchni 0,0770 ha z przeznaczeniem na 
prowadzenie działalności handlowej. Dzierżawca, który posiada umowę dzierżawy na opisaną 

nieruchomość w związku z przejściem na emeryturę zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza 
Miasta Jarosławia o rozwiązanie z nim umowy i zawarcie umowy dzierżawy z jego córką, 
która prowadzi działalność gospodarczą. Jednocześnie córka obecnego dzierżawcy wystąpiła 

z wnioskiem o dzierżawę tego terenu. Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt9 lit. a ustawy o samorządzie 
gminnym (t.j. Dz. U. z 2023.40 ze zm.) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami 

(t.j. Dz. U. z 2023. 344 ze zm.), na zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony dłuższy niż 
3 lata lub na czas nieoznaczony wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca 
na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 

Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Wiesław Strzępek pytając, czy przedmiotowa nieruchomość 
dotyczy tzw. „blaszanki”. Odpowiedzi udzieliła dyrektor Wydziału Gospodarki 

nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec 
informując, iż dotyczy ona tej nieruchomości, o której wspomniał radny Wiesław Strzępek. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 3. 
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Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 985/LXXVII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz_ odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
985/LXXVN/2024 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 20 
do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta 

Jarosławia obręb 3 jako działka nr jako działka nr 340 o powierzchni 0,2052 ha z 
przeznaczeniem na uprawy rolne. Dzierżawca któremu wygasła trzyletnia umowa dzierżawy 

zrezygnował z kolejnej dzierżawy. Do Burmistrza Miasta Jarosławia wpłynął wniosek strony, 
która zwróciła się o zawarcie umowy dzierżawy na wymienioną działkę. Zgodnie zart 18 ust.2 

pkt 9 lit. a ustawy osamorządzie gminnym (Dz.U. z2023.40.) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami (Dz. U. z 2023. 344.), na zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, 

pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydala opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabierali radny Wiesław Strzępek, radny Piotr Kozak oraz radny Mariusz 
Walter pytając: 

e o dokładną lokalizację działki, gdyż nie wynika ona ani z uzasadnienia ani z mapki, 

e dlaczego w przypadku, kiedy mamy do czynienia z dzierżawą działki przez osoby 
trzecie nie puszczamy dzierżawy w formie przetargu, tylko bezprzetargowej (wcześniej 
taką formę gmina stosowała w przypadku osoby zmarłej i podjęcia dzierżawy przez 
jakiegoś członka rodziny), 

e dlaczego tej dzierżawy gmina nie ogłosi w trybie przetargowym, czyli zwyczajnym, 

Odpowiedzi udzielali dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec informując, iż: 

e działka, której dotyczy projekt to przedłużenie ul. Misztale, na której Gmina Miejska 
Jarosław dokonała komunalizacji i obecnie stanowi drogę gminną, 

e dzierżawa dotyczy tego samego terenu i żeby dzierżawić ten sam teren w formie 
bezprzetargowej konieczna jest zgoda Rady Miasta Jarosławia w postaci uchwały, 

e burmistrz miasta nie może zawrzeć umowy dzierżawy na ten sam teren, nawet z 
zupełnie nową osobą (która nie jest spokrewniona z osobą rezygnującą z dzierżawy), 
bez zgody Rady Miasta Jarosławia 
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Radny Mariusz Walter złożył wniosek do projektu uchwały na druku nr 4, aby usunąć treść 
par. 2 i jednocześnie zmienić treść kolejnych paragrafów. 

Wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót zawnioskowała o opinie radcy prawnego, czy 
w przypadku złożenia przez radnego Mariusza Waltera wniosku o wykreślenie z projektu 

uchwały na druku nr 4 paragrafu 2, nie powinna się zmienić podstawa prawna w treści uchwały. 

Radca Mariusz Prychocin poinformował, że oczywiście art. 37 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami powinien zostać usunięty z podstawy prawnej uchwały, niemniej jednak 

należy przegłosować wniosek radnego Mariusza Waltera, który albo przejdzie albo nie. W 
przypadku odrzucenia wniosku radnego Mariusza Waltera zmiana podstawy prawnej w 
projekcie uchwały na druku nr 4 będzie bezpodstawna. 

Radny Piotr Kozak zaznaczył, że w jego ocenie art. 37 ust. 4 w podstawie projektu uchwały 
na druku nr 4 nie powinien się znaleźć, gdyż mówi on o zawarciu umowy użytkowania, najmu 
lub dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony następuje w 

drodze przetargu w kontekście zgłoszonej poprawki przez radnego Mariusza Waltera. 

Wobec zapewnienia przez radnego Mariusza Waltera zgodności zgłoszonej poprawki i braku 
innych zgłoszeń przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poddał pod 
głosowanie: 

e wniosek radnego Mariusza Waltera do projektu nr 4, aby usunąć treść par. 2 
i jednocześnie zmienić kolejność następnych paragrafów 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 14 radnych przy głosach: 

„za "- 4 , 
. »» 

„przeciw ” - 9, 

„ wstrzymał się” - 1, 

odrzuciła ww. wniosek radnego Mariusza Waltera do projektu nr 4, aby usunąć treść par. 2 
i jednocześnie zmienić kolejność następnych paragrafów 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

O godz. 12:15 radny Marcin Nazarewicz opuścił obrady sesji. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 4. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —10, „przeciw” — 4 i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 986/LXXVII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz_ odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy -— raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 986/LXXVH/2024 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu 
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5/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 24 
do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy dzierżawy na okres trzech lat części nieruchomości o powierzchni 2,00 m? oznaczonej 

w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 5 jako działka nr 2343 o 
powierzchni 0,0007 ha oraz części nieruchomości o powierzchni 5,00 m* oznaczonej w 

operacie ewidencji gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 5 jako działka nr 2342/10 o 
powierzchni 0,0047 ha zabudowane obiektem handlowym typu kiosk. Nieruchomości są 

własnością Gminy Miejskiej Jarosław. Dzierżawca który posiadał umowę dzierżawy na opisane 
wyżej nieruchomości w związku ze zbyciem kiosku złożył wypowiedzenie umowy dzierżawy. 
Osoba która nabyła kiosk zwróciła się do Burmistrza Miasta Jarosławia o zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy. Zgodnie zart 18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 
2023.40.)i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2023. 344.), na 

zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony 
wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 12:24 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

Głos w dyskusji zabierali radny Piotr Kozak pytając dlaczego działka będąca przedmiotem 

projektu uchwały na druku nr 5, przy której jest mowa o wydzierżawieniu na okres 3 lat i która 

mogłaby być wydzierżawiona bez zgody Rady Miasta Jarosławia kolejnej osobie, jest 
poddawana pod agendę rady miasta. 

Odpowiedzi udzieliła dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochrony Srodowiska Grażyna Strzelec tłumacząc, że kolejna umowa na ten 
sam teren wymaga zgody Rady Miasta Jarosławia. 

Głos zabrał również radny Wiesław Strzępek, który zaznaczył, że w uzasadnieniu do projektu 
uchwały na druku nr 5 ostatni akapit wyklucza się z pierwszym (w pierwszym jest mowa o 

okresie dzierżawy na 3 lata, a ostatni mówi o zawarciu kolejnej umowy na czas dłuższy niż 3 
lata lub na czas nieoznaczony), dlatego zasugerował wykreślenie z uzasadnienia ostatniego 
akapitu. 

Do uzasadnienia odniosła się dyrektor Grażyna Strzelec tłumacząc, że gdyby chodziło o 
zawarcie pierwszej umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata to wymagana jest zgoda Rady 

Miasta Jarosławia, a w przypadku projektu uchwały na druku nr 5 jest mowa o kolejnej umowie 
i w takim przypadku nie ma znaczenia na jaki czas jest zawierana umowa (np. pół roku, 3 lata) 
potrzebna jest wówczas zgoda Rady Miasta Jarosławia. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 5. 
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Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” -13 , „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 987/LXXVII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego (trybu zawarcia umowy dzierżawy — raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 987/LXXVIV2024 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 27 
do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta 
Jarosławia obręb 5 jako działka nr 3026 o powierzchni 0,0239 ha. Nieruchomość będąca 

własnością Gminy Miejskiej Jarosław była objęta trzyletnią umową dzierżawy. Do Burmistrza 
Miasta Jarosławia wpłynął wniosek kolejnej strony o zawarcie umowy dzierżawy na działkę nr 

3026, która przylega do działek które nabył. Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o 
samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023.40) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami (Dz. U. z 2023. 344), na zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony 
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, 

pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawiła przewodniczący komisji 
Krzysztof Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 12:30 na obrady sesji powrócili radny Jarosław Litwiak oraz radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 12:32 obrady sesji opuścił radny Wiesław Strzępek. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 6. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się'- brak 

podjęła uchwałę nr 988/LXXVII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy  - raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu, 
uchwała nr 988/LXXVNU/2024 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 30 
do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 

dotyczy nieruchomości oznaczonych w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta 
Jarosławia obręb 2 jako działka nr jako działka nr 336 o powierzchni 0,0737 ha i działka nr 338 
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o powierzchni 0,0532 ha z przeznaczeniem na uprawy rolne. Dzierżawca, który posiadał 
umowę na wymienione działki złożył wypowiedzenie umów. Do Burmistrza Miasta Jarosławia 
wpłynął wniosek innej strony, która zwróciła się o zawarcie umowy na czas nieoznaczony. 

Zgodnie z art 18 ust.2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2023.40) i art. 37 
pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2023. 344.), na zawarcie kolejnej 

umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony wymagana jest uchwała 

Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 

Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

O godz. 12:34 na obrady sesji powrócił radny Wiesław Strzępek. 

Głos w dyskusji zabierał radny Mariusz Walter pytając o dokładną lokalizację 

przedmiotowych działek. Zgłosił również wniosek o usunięcie z projektu uchwały treść par. 2 
i jednocześnie dokonanie zmiany kolejności następnych paragrafów. 

Odpowiedzi udzieliła dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 

Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna Strzelec tłumacząc, że działki usytuowane są 
przy drodze obok terenu inwestycyjnego na ul. Kruhel Pełkiński (między zakładem 

wytwarzającym ogrodzenia a tunelem z roślinami). Dyrektor GKN zaznaczyła również, że nie 
jest to atrakcyjny teren do dzierżawy ze względu na obszar zalewowy, ale pojawił się kolejny 
zainteresowany dzierżawą, stąd projekt uchwały na druku nr 7. 

Wobec braku innych zgłoszeń przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka 
poddał pod głosowanie: 

e wniosek radnego Mariusza Waltera do projektu nr 7, aby usunąć treść par. 2 
i jednocześnie zmienić kolejność następnych paragrafów 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 15 radnych przy głosach: 

„za”-6, 
„przeciw ” - 7, 

„wstrzymał się” - 2, 
odrzuciła ww. wniosek radnego Mariusza Waltera do projektu nr 7, aby usunąć treść par. 2 

i jednocześnie zmienić kolejność następnych paragrafów 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 7. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za”- II, „przeciw” —3 i „wstrzymał się” — l podjęła 

uchwałę nr 989/LXXVII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego (trybu zawarcia umowy dzierżawy — raport z 
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przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu, 

uchwała nr 989/LXXVH/2024 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

8/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 34 
do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 
dotyczy części nieruchomości o powierzchni 0,0200 ha oznaczonej w operacie ewidencji 

gruntów i budynków miasta Jarosławia obręb 4 jako działka nr 2149 o powierzchni 0,0481 ha 
będącej własnością Gminy Miejskiej Jarosław. Właściciel sąsiedniej nieruchomości 
zabudowanej budynkiem mieszkalnym zwrócił się z wnioskiem o wydzierżawienie części 

nieruchomości z przeznaczeniem na poprawę warunków zagospodarowania działki własnej 
działki oznaczonej nr 2148 obręb 4 m. Jarosławia. Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o 
samorządzie gminnym i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami, na zawarcie 

kolejnej umowy, umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony 
wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 8. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” - 15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” —brak 
podjęła uchwałę nr 990/LXXVII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego (trybu zawarcia umowy dzierżawy — raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu, 

uchwała nr 990/LXXVU/2024 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy - projekt stanowi załącznik nr 37 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały 

dotyczy nieruchomości oznaczonych w operacie ewidencji gruntów i budynków miasta 
Jarosławia obręb 1 jako działki: nr 1114/1 o powierzchni 0,0520 ha, nr 1114/3 o powierzchni 

0,0859 ha, nr 1115/1 o powierzchni 0,0923 ha, nr 1116/1 o powierzchni 0,0921 ha oraz działka 

położona w obrębie 2 nr 1129 o powierzchni 0,1516 ha. Nieruchomości przeznaczone na cele 
upraw rolnych. Dzierżawca któremu wygasła trzyletnia umowa dzierżawy na wymienione 

działki złożył kolejny wniosek do Burmistrza Miasta Jarosławia o zawarcie umowy na czas 
nieoznaczony. Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 9 litr a ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 
2023.40) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2023. 344), na 

zawarcie kolejnej umowy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony 
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"wymagana jest uchwała Rady Miasta Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 9. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” -15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 991/LXXV/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku 
przetargowego (trybu zawarcia umowy dzierżawy — raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu, 

uchwała nr 991/LXXVII/2024 stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

10/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok - projekt 
stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska 
Jarosław kończy realizację projekt „JarosLove — z miłości do ludzi” w ramach Programu 
Rozwój Lokalny finansowanego z Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021 

oraz Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego na lata 2014-2021. 
Zakres rzeczowy projektu obejmował szereg działań nieinfrastrukturalnych oraz działania o 

charakterze infrastrukturalnym, w tym określone w niniejszym projekcie uchwały. Planowana 
wartość przedsięwzięcia realizowanego od 2021 roku stanowi obecnie wielkość 19 248 373,77 

zł, w tym w 2024 roku - 16 298 456,44 zł. Mając na uwadze budżet projektu, zaistniała 

konieczność dokonania zmian, a potrzeba ich dokonania, to konsekwencja rozstrzygniętych 
postępowań o udzielenie zamówień publicznych. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła w imieniu przewodniczącej komisji Magdaleny 
Cisek-Skiby wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy. Komisja wydala opinię pozytywną. 

Zastępca burmistrza do spraw infrastruktury technicznej Wiesław Pirożek poprosił o 
wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały na druku numer 10, polegającą na tym, aby 
w paragrafie | ust. 4 w paragrafie 4217 poprawić kwotę na 165 497,03 zł, w paragrafie 4216 

poprawić kwotę na 29 205,35 zł oraz dodać zapis w paragrafie 6067 - Wydatki na zakupy 
inwestycyjne jednostek budżetowych - 42 500,00 zł; w paragrafie 6066 - Wydatki na zakupy 
inwestycyjne jednostek budżetowych — 7 500,00 zł. 

Kwestię konieczności wprowadzenia autopoprawki wyjaśniła dyrektor Biura Strategii, 
Pozyskiwania Funduszy i Obsługi Inwestora Edyta Pytko tłumacząc, że w pierwotnym 
projekcie uchwały na druku nr 10 były jedynie uwzględnione dwa paragrafy dotyczące zakupu 

materiałów i wyposażenia, a po analizie planowanych wydatków okazało się, że niezbędne są 
jeszcze paragrafy inwestycyjne. Łączna kwota planowanych wydatków w tym ustępie nie 
zmienia się. 
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Głos w dyskusji zabierali radny Mariusz Walter, radny Marcin Nazarewicz pytając: 

e co konkretnie zostanie zakupione w ramach tych paragrafów, 

e o postępowania przetargowe, których następstwem jest konieczność wprowadzenia 
wnioskowanych w autopoprawce paragrafów, 

jakie postępowania przetargowe rozstrzygnięte zostały na kwotę 244 tys. zł, 

co jest planowane w ramach funduszy norweskich do kupienia w związku z projektem 
uchwały na druku nr 10 (czy jest jakiś plan, konkretny pomysł), 

e naco zostanie wydatkowana kwota 244 702,38 zł 

Odpowiedzi udzielali Burmistrz Miasta Jarosławia Waldemar Paluch oraz dyrektor Biura 
Strategii, Pozyskiwania Funduszy i Obsługi Inwestora Edyta Pytko tłumacząc, że: 

e planowany jest zakup mieszarki do gliny na potrzeby kulturalne JOKiS, 

e mieszarka do gliny przekroczy wartość 10 tys. zł, stąd potrzeba wprowadzenia 
paragrafów na zakupy inwestycyjne, 

e postępowania przetargowe dotyczyły zakupów w ramach infrastruktury informatycznej, 
w ramach których udało się wygenerować oszczędności, które teraz planuje się 
wydatkować na inne działania związane z organizacją jarmarku jarosławskiego (np. 
zakup mieszarki do gliny), 

e do tej pory nie odbyły się żadne postępowania przetargowe dotyczące jarmarku 
jarosławskiego, 

e oszczędności powstały z innych postępowań przetargowych już rozstrzygniętych, 

Jarosławski Ośrodek Kultury i Sztuki wskazał rzeczy potrzebne na jarmark jarosławski, 

w tym mieszarkę do gliny, gry plenerowe różnego rodzaju, girlandy, wytwornice dymu, 
itp. 

e zakupy związane z jarmarkiem jarosławskim wymagają podjęcia uchwały, a także 
zgody ministerstwa na wydatkowanie środków norweskich na rzeczy, które zostały 

zaplanowane. 

Wobec braku innych zgłoszeń przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka 

poddał pod głosowanie: 

e autopoprawki Burmistrza Miasta do projektu na druku nr 10, aby w par. 1 ust. 4 
w par. 4217 poprawić kwotę na 165 497,03 zł, w par. 4216 poprawić kwotę na 29 

205,35 zł oraz dodać zapis w par. 6067 - Wydatki na zakupy inwestycyjne 
jednostek budżetowych - 42 500,00 zł; w par. 6066 - Wydatki na zakupy 

inwestycyjne jednostek budżetowych — 7 500,00 zł 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 15 radnych przy głosach: 

„ZA =0, 
„przeciw ” - 3, 

„wstrzymał się” - 3, 

przyjęła ww. autopoprawkę Burmistrza Miasta do projektu na druku nr 10, aby w 

par. 1 ust. 4 w par. 4217 poprawić kwotę na 165 497,03 zł, w par. 4216 poprawić 
kwotę na 29 205,35 zł oraz dodać zapis w par. 6067 - Wydatki na zakupy 

inwestycyjne jednostek budżetowych - 42 500,00 zł; w par. 6066 - Wydatki na zakupy 

inwestycyjne jednostek budżetowych — 7 500,00 zł 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego 

Protokół z LXXVII sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 22 kwietnia 2024 r. Strona 18



Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

na druku nr 10 wraz z autopoprawką. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” -10, „przeciw”—3 i „wstrzymał się”—2 podjęła 
uchwałę nr 992/LXXVII/2024 w sprawie wprowadzenia zmian w 
budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok — raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

992/LXXVI/2024 stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu. 

O godz. 12:59 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

11/ w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok - projekt stanowi 

załącznik nr 44 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z 
informacją Zarządu Powiatu Jarosławskiego ostateczna kwota dotacji na zadania bieżące na 
2024 rok, jako dofinansowanie Miejskiej Biblioteki Publicznej w Jarosławiu zgodnie z uchwałą 

nr LXXII/516/2023 Rady Powiatu Jarosławskiego z dnia 22 grudnia 2023 roku - uchwała 
budżetowa na rok 2024, wynosi 35 000,00 zł. W uchwale budżetowej na 2024 rok Gminy 
Miejskiej Jarosław przyjęta została kwota 30 000 zł (na poziomie roku 2023). W celu 

ujednolicenia przyjętych w budżetach wielkości dotacji wnosi się o przyjęcie projektu uchwały. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła w imieniu przewodniczącej komisji Magdaleny 
Cisek-Skiby wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy. Komisja wydala opinię pozytywną. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 11. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” - 14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 993/LXXVII/2024 w sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2024 rok — raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu, 

uchwała nr 993/LXXV/2024 stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 

12/ w sprawie udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Jarosławskiemu na modernizację oraz 

przebudowę dróg powiatowych na terenie Gminy Miejskiej Jarosław (dodatkowy)- projekt 

stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej do pisma przedstawił przewodniczący komisji 
Krzysztof Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrała wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót pytając o zakres prac 
remontowych, co obejmie kwota 265 tys. zł w ramach modernizacji ul. Kasprowicza. 
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Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza do spraw infrastruktury technicznej Wiesław 

Pirożek tłumacząc, że remont ulicy Kasprowicza będzie dotyczył powierzchni asfaltowej oraz 
wymiany chodnika. Cała ulica zostanie zmodernizowana, jednak bez kanalizacji, a ewentualnie 
zmiany nastąpią w zakresie przesunięć czy regulacji studzienek. 

Radny Wiesław Strzępek dopytał również, co ma wspólnego projekt uchwały na druku nr 12 
z uchwałą nr 940/LXXI/2023 z 18 grudnia 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Jarosławskiemu, ponieważ jest podpięta do uzasadnienia dodatkowego projektu. 

Zastępca burmistrza Wiesław Pirożek wyjaśnił, że w ww. uchwale były propozycje miasta 

dotyczące udzielenia wsparcia powiatowi jarosławskiemu na kwotę 300 tys. zł podczas 
przyjmowania budżetu na rok 2024. Jednak propozycje starosty jarosławskiego odbiegały nieco 

od propozycji miasta i po negocjacjach niezbędna jest potrzeba podjęcia kolejnej uchwały 
dostosowującej do możliwości starostwa i uszczegóławiającej zadania (ul. Kasprowicza oraz 
projekt drogi łączącej ulicę Bandurskiego z ulicą Krakowską). Kwota wsparcia nie uległa 
zmianie, tylko zakres. Uchwała z 18 grudnia 2023 roku po podjęciu uchwały na druku nr 12 
utraci moc. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
na druku nr 12. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” - 14, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 994/LXXVII/2024 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Jarosławskiemu ma modernizację oraz 

przebudowę dróg powiatowych na terenie Gminy Miejskiej Jarosław 
— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego 

protokołu, uchwała nr 994/LXXVUV2024 stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 

| PRZERWA W OBRADACH OD GODZ. 13.02 DO 13.30 | 

Po przerwie na obrady sesji nie powrócili: radna Anetta Makarska i radny Janusz Szkodny. 

Ad V Przegląd stanu mienia komunalnego, zasobów mieszkaniowych 

i lokalowych — sprawozdanie ze stanu mienia komunalnego, zasobów mieszkaniowych i 

lokalowych stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że informacje o stanie mienia Gminy 

Miejskiej Jarosław według stanu na dzień 31 grudnia 2023 roku radni otrzymali wraz z 
materiałami na sesje tj. 15 kwietnia 2024 roku. 

W dyskusji na temat ww. dokumentu nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Wobec braku uwag i pytań Rada Miasta Jarosławia przystąpiła do procedowania kolejnego 

punktu. 
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Ad VI Informacja na temat rozwiązywania problemów społecznych na 
terenie miasta Jarosław. Omówienie działalności MOPS: 

a) Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Jarosławiu za 2023 rok, 

b) sprawozdanie z realizacji Programu „Jarosławska Karta Seniora” za rok 

2023, 

c) Sprawozdanie z realizacji Programu „Jarosławska Karta Dużej Rodziny” 

za rok 2023, 

d) Sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny dla Gminy 
Miejskiej Jarosław za rok 2023 

- informacja na temat rozwiązywania problemów społecznych na terenie miasta Jarosław 

stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu, 
- sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu za 2023 
rok stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu, 

- sprawozdanie z realizacji Programu „Jarosławska Karta Seniora” za rok 2023 stanowi 

załącznik nr 53 do niniejszego protokołu, 
- sprawozdanie z realizacji Programu „Jarosławska Karta Dużej Rodziny” za rok 2023 stanowi 

załącznik nr 54 do niniejszego protokołu, 
- sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny dla Gminy Miejskiej Jarosław za rok 

2023 stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

W dyskusji na temat powyższych dokumentów nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad VII Omówienie stanu dróg po akcji zimowego utrzymania. — 
sprawozdanie z zimowego utrzymania dróg gminnych za okres listopad 2023-marzec 2024 
stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie z 
zimowego utrzymania dróg gminnych za okres listopad 2023-marzec 2024, radni otrzymali 
elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym dokumentem zapoznać. 

Wobec braku uwag i pytań radnych, rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 

Ad VIII Gospodarka zielenią na terenie miasta i na terenach będących 

własnością Gminy Miejskiej Jarosław — informacja na temat gospodarki zielenią na 

terenach będących własnością Gminy Miejskiej Jarosław stanowi załącznik nr 57 do 
niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że informację na 
temat gospodarki zielenią na terenach będących własnością Gminy Miejskiej Jarosław, radni 
otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym dokumentem zapoznać. 

Wobec braku uwag i pytań, rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 
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Ad IX Raport z wykonania Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych _oraz_ przeciwdziałania narkomanii dla_ Miasta 

Jarosławia za rok 2023 — raport stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że Raport z 
wykonania Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii dla Miasta Jarosławia za rok 2023, radni otrzymali elektronicznie 

wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym dokumentem zapoznać. Rada ma obowiązek 
zapoznać się z nim, bez konieczności przyjmowania go w głosowaniu. 

Głos w dyskusji nad tym dokumentem zabrała radna Dorota Batiuk-Jankiewicz pytając, czy 
program jest uaktualniany w związku z pojawiającymi się nowymi nawykami młodzieży, a 

także dzieci — jak choćby palenie jednorazowych papierosów elektronicznych. Papierosy 
elektroniczne w Chinach są już zakazane, a wśród jarosławskiej młodzieży coraz bardziej 
popularne i coraz częściej spotykane w szkołach podstawowych (są ogólnodostępne, tanie). 

Zapytała również, czy szkoły mają wiedzę na temat tego typu problemów, bo radną ta 
informacja (a jest równocześnie matką) bardzo zaskoczyła. Dopytała, czy istnieje jakaś 
możliwość szerszego rozeznania tego problemu w szkołach podstawowych, ponieważ o tym 
problemie zapewne nie wiedzą rodzice (radna informacje pozyskała od młodych ludzi, nie 

rodziców) i porozmawiania na gruncie rodzice-szkoła-urząd. 

Do powyższego odniósł się dyrektor Spraw Społecznych i Obronnych Lesław Strohbach 
zaznaczając, że raport dotyczy roku ubiegłego — 2023. Problem jest nowy, a w Polsce nie ma 

jeszcze obowiązujących restrykcji związanych z jednorazowymi papierosami elektrycznymi. 
Sytuacja, o której wspomniała radna Dorota Batiujk-Jankiewicz stała się dosyć szybko pewnym 
problemem i młodzież zaczyna eksperymentować z tymi papierosami. Istotne jest jednak 

uchwycenie skali tego problemu i być może w tym roku, wspólnie z Wydziałem Oświaty i 
Sportu UMI czy Starostwem Powiatowym w Jarosławiu, zostaną podjęte konkretne działania 
np. w formie ankiety, tak, aby problem zdiagnozować. 

Z, kolei, dyrektor Wydziału Sportu i Oświaty Renata Chlebowska wspomniała, że urząd 

prowadzi szeroką współpracę ze Stowarzyszeniem Katolicki Ruch Antynarkotyczny Karan z 
Radomia, który podejmuje działania w kierunku zwalczania e-papierosów czy dopalaczy przy 

okazji podejmowanych inicjatyw antyalkoholowych. Biorą w tym udział szkoły podstawowe, 
co roku inne, na zasadzie rotacji (szkolenia, pogadanki). Profilaktyka jest również prowadzona 
w szkołach w ramach godzin wychowawczych, gdyż wynika to z samych programów 

profilaktyczno-wychowawczych realizowanych w szkołach. Niemniej jednak ankieta w tym 
kierunku jest jak najbardziej zasadna. 

Wobec braku uwag i pytań, rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 

Ad X Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, 
zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Jarosławia - sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 59 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie z 

działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady 
Miasta Jarosławia, radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym 

dokumentem zapoznać. 
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Wobec braku uwag i pytań, Rada przystąpiła do procedowania kolejnego punktu obrad. 

Ad XI Informacja przewodniczącego Rady _Miasta_ Jarosławia 
o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Szczepan Łąka poinformował, że w okresie 
sprawozdawczym do biura rady wpłynęły pisma: 

l. sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę 
Miejską Jarosław z Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia, 

2. pismo od Polskiego Związku Działkowców dotyczące drożności rowu melioracyjnego 
przebiegającego wzdłuż działek — pismo zostało skierowane do wydziału 

merytorycznego z prośba o informacje w tym zakresie, 
3. informacja wojewody podkarpackiego dotycząca obowiązku składania oświadczeń 

majątkowych przez radnych, 

4. prośba o informację dotyczącą funkcjonowania gminnych, powiatowych i 
wojewódzkich rad seniorów, 

5. pisma z Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia skierowane do 
przewodniczących komisji Rady Miasta Jarosławia z prośbą o wytypowanie 

przedstawicieli do prac w komisji opiniującej wnioski w ramach naboru dotyczącego 
inicjatywy lokalnej — pisma zostały wysłane do poszczególnych przewodniczących 

komisji, 
6. sprawozdanie merytoryczne z działalności Centrum Kultury i Promocji w Jarosławiu za 

rok 2023 — sprawozdanie zostało wysłane do członków Komisji Infrastruktury 
Społecznej, 

7. raport z wykonania Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii dla Miasta Jarosławia za rok 2023 — 
raport został przesłany elektronicznie wszystkim radnym, 

8. sprawozdanie z realizacji Programu „Jarosławska Karta Seniora” za rok 2023 — 
sprawozdanie zostało przesłane wszystkim radnym, 

9. sprawozdanie z realizacji Programu wspierania rodziny dla Gminy Miejskiej Jarosław 
za rok 2023 — sprawozdanie przesłano wszystkim radnym, 

10. sprawozdania nt. „Rozwiązywania problemów społecznych miasta Jarosławia - 
sprawozdanie zostało wysłane elektronicznie wszystkim radnym, 

11. sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu za 
2023 rok — sprawozdanie zostało wysłane wszystkim radnym, 

12. sprawozdanie z realizacji Programu „Jarosławska Karta Dużej Rodziny” za rok 2023 — 
sprawozdanie zostało przesłane wszystkim radnym, 

13. zawiadomienie o utworzeniu Komitetu Inicjatywy Uchwałodawczej w sprawie zmiany 
w Jarosławskiej Karcie Dużej Rodziny wraz z projektem uchwały, 

14. wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej podpisany przez radnych: Piotra Kozaka, 
Piotra Barana, Wandę Czerwiec, Mariusza Waltera, Janusza Szkodnego oraz Marcina 
Nazarewicza, 

15. informacja do przewodniczących komisji rady Miasta Jarosławia o posiedzeniu Zespołu 
ds. wspierania inicjatywy lokalnej — informacja została przekazana do 
przewodniczących komisji, 

16. kopie oświadczeń majątkowych złożonych do wojewody podkarpackiego na 2 miesiące 
przed upływem kadencji (przewodniczący rady, burmistrz), 

17. prośba o przekazanie informacji na temat planowanej godzinie rozpoczęcia I sesji w 
dniu 7 maja do Komisarza Wyborczego w Przemyślu, 
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18. wniosek o wsparcie finansowe oraz przyznanie nagrody w wysokości 12 000 zł w 

związku z awansem zespołu seniorskiego siatkarek TS MKS „SAN? Jarosław od 
prezesa zarządu Towarzystwa Sportowego Międzyszkolnego Klubu Sportowego „„SAN” 

w Jarosławiu pana Piotra Pajdy, 
19. od Burmistrza Miasta Jarosławia prośba o rozpatrzenie przez Komisję Infrastruktury 

Społecznej rady Miasta Jarosławia pisma z Konsulatu Republiki Chorwackiej w 
Krakowie w sprawie rozważenia propozycji ufundowania przez miasto Jarosław 
gwiazdy gen. Antona Liposcaka w Alei Gwiazd Chorwackich w Krakowie — pismo 
przesłano elektronicznie członkom Komisji Infrastruktury Społecznej. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka przypomniał również o konieczności złożenia 
oświadczeń majątkowych za 2023 rok według stanu na dzień 31 grudnia 2023 roku wraz z PIT- 

ami, a także o konieczności zwrócenia służbowych laptopów, kart do logowania, modemów do 
internetu. 

Ad XII Wolne wnioski i informacje. 

W tym punkcie obrad głos zabrali: 

+ wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy dziękując w imieniu Stowarzyszenia 

Przyjaciół Jarosławskiego Hospicjum im. św. Jana Pawła II za zbiórkę pieniędzy 
przeprowadzoną w dniach 20-21 kwietnia pod hasłem „Jarosławskie Pola Nadziei” 
(zebrano rekordową kwotę 139 114 zł), 

+ dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Renata Chlebowska podziękowała z kolei 

wszystkim szkołom za zaangażowanie w Jarosławskie Pola Nadziei, za wykonanie 
tysięcy żonkili, za udział wolontariuszy w zbiórce, za 8 lat współpracy w tej kwestii, 

podkreślając, że zgromadzone środki w tym roku przeznaczone zostaną na wymianę 
okien i drzwi (wcześniej zakupiono łóżka, materace, wykonano klimatyzację), 

+ radny Mariusz Walter pytał o termin oddania sprzętu informatycznego, poruszył 

problem mieszkańców ul. Nad Sanem, którzy skarżą się na dojazd do swoich posesji, 

który w chwili obecnej po wybudowaniu obwodnicy odbywa się przez ul. Zduńską — 
bardzo wąską, z ograniczeniem tonażowym, a jest tam planowana inwestycja, a także 
zapytał o status obecny rynku (czy remont rynku jest zakończony i odebrany, czy 

pojazdy mają prawo wjeżdżać na rynek, a jeśli tak — to na jakich zasadach i do kogo 
należy się zwrócić o pozwolenie, a także czy dowóz osób z niepełnosprawnościami do 
ratusza w celu załatwienia spraw urzędowych jest możliwy), 

+ radny Krzysztof Kiper dziękując wszystkim radnym, przewodniczącemu, 

burmistrzom, dyrektorom wydziałów i jednostek za wieloletnią współpracę. 

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza do spraw infrastruktury technicznej Wiesław 
Pirożek informując, iż remont rynku został zakończony i odebrany. Dojazd do Hali Targowej 

jest możliwy cały czas i są wyznaczone miejsca parkingowe przed halą, gdzie można przywieźć 
i wypakować towar czy dokonać zakupów. Ruch jest jednokierunkowy. Nie ma miejsc 
wyznaczonych do parkowania w obrębie rynku, są jedynie dopuszczone dostawy towaru. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że nie planuje już zwoływania sesji w 
kończącej się kadencji Rady Miasta Jarosławia, zatem sprzęt informatyczny radni powinni jak 

najszybciej oddać, tak, aby informatycy mogli sprzęt posprawdzać, uaktualnić i przygotować 
na kolejną, IX kadencję Rady Miasta Jarosławia. 
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Ad XIII Zakończenie obrad 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka podziękował wszystkim zgromadzonym za 5,5 lat 
współpracy oraz przeprosił za ewentualne niedogodności. 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 

cz pa 

mgr Szczepan Łąka 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $77 ust.6 Statutu Gminy 

Miejskiej Jarosław. 

Protokół sporządziły: - 

ŻA 4 
Barbara Brzezińska Mala A 

podinspektor Wydziału Organizacyjno-Administracyjnego 

Beata Piskor „ył — 

ispekior Wosk Organizacyjno-Administracyjnego 

Marta Maziarka 
A 

inspektor Wydkiału Organizacyjno-Administracyjnego 
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